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A. P. A 
A I'anterior «Ronsana» dèiem que havíem enviât 

un escrit al Sr. Inspector del M.E.C., que feia refe-
rència al problema que hi havia, a causa dels par-
vularis, entre l 'Ajuntament i la Direcció del Centre 
Escolar. , 

El Sr. Inspector va contestar-nos, com tambe no 
va fer a la Direcció i a l 'Ajuntament. 

La resposta del Sr. Inspector no ens va deixar gai-
re satisfets a I'A.P.A., però almenys va aclarir al-
guns punts, i el fet de que ho digués per escrit es 
una garantia. 

El cas és que el problema es va resoldre, i els par-
vularis i el seu transport està solucionat. 

El cur set de nataciô que molts alumnes fan a les 
piscines de Caldes continua força bé, i sembla que 
tothom que hi participa, tant els alumnes com els 
pares, n'estan contents. 

El dia 28 d'abril va teñir lloc una conferéncia-col-
loqui pels alumnes de 2.« etapa, al Casal Parroquial, 
a carrec del Sr Pere Font Padró, de Granollers. El 
tema que es va tractar era sobre OVNIS; va ser 
molt interessant i eis alumüaes hi varen participar 
quasi massivament, fent preguntes que el Sr. Font 
eis va anar aclarint. 

Aquesta conferencia és la primera de les que es 
pensen fer, i un deis temes que eis mateixos alum-
nes van escollir. 

Una altra cosa que es voldria por tar a terme molt 
aviat és una revisió mèdica a tots els alumnes. Ja 
hem fet algunes gestions a f i que no resulti una 
despesa massa costosa pels pares. 

PAPERERIA 
BONET 

R E G A L S DE PRIMERA C O M U N I O 

- Albums de fotografíes 

- Estoigs bolìgrdf-pluma 

- Llibres record 

- Nines 

Associació de 
Caps de Familia 

En el Sopar de la revista «Ronsana» coHaboràrem 
com cada any en la confecció del número parlat. Pel 
que diguérem pogueren comprendre eis assistents 
que la marxa de l'Associació era indecisa: perqué han 
passat eis anys, per la situació del país, etc. 

Això mateix volem fer constar en Vespai de les 
nostres noticies a la revista, afegint-hi que de fa 
temps és preocupació de la Junta clarificar aquesta 
situació, tant de cara a nosaltres mateixos com als 
socis i al poblé en general. Ultimament s'han fet 
passos en aquest sentit i tenim ja dades concretes 
sobre la nostra situació i la possible manera d'adap-
tar l'Associació a les circumstàncies actuals. 

Molt pròximament comunicarem als socis un dia 
per reunir-nos a fi d'exposar-los-hi amb detall tota la 
problemàtica i prendre alguna determinació, tant a 
nivell personal com del conjunt de l'Associació. 

La Junta 

Tornem a insistir en que a les reunions que fern, 
tots els pares hi sou convidats. Nosaltres procurem 
que tothom tingui coneixement del dia i I'hora en 
que les fem. Per a l 'última que vam fer el dia 7 
d'abril, a més dels papers informatius que posem a 
les botigues i altres llocs. vam dir als professors 
que avisessin a tots els alumnes perqué ho digues-
sin als seus pares, però el resultat va ser I'assisten-
cia tan sols de dos matrimonis. 

EI que sap més greu és que algun pare busqui 
excuses i continui dient que no informem de res; 
de Verität que això ens desanima molt. 

La Junta 

MATERIAL ESCOLAR 
Cárteres 
Carpetes... 

MATERIAL D'OFICINA 
Arxivadors 
Objetes d'escriptori... 
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